



African Institute of International Law  
Institut Africain de Droit International

**Atelier 2 : Négociation et conclusion des Traité bilatéraux d'investissement (TBI) par les États africaines**

**Workshop 2: Negotiating and Drafting Bilateral Investment Treaties (BITs)  
by African Court**

**23 June 2022**

L'Institut Africain de Droit International (AIIL) et l'Association Africaine d'Arbitrage (AfAA) se sont associés pour organiser une série d'ateliers en ligne en trois parties sur le droit international de l'investissement en Afrique.

Les ateliers s'adressent aux responsables gouvernementaux, aux universitaires, aux praticiens, aux étudiants en recherche et aux professionnels intéressés par le droit international des investissements et le règlement des différends.

Le second atelier portera sur la négociation et la conclusion des Traité bilatéraux d'investissement (« TBI ») par les États africains.

**23 juin 2022**

The African Institute of International Law (AIIL) and the African Arbitration Association (AfAA) have partnered to host a **three-part online workshop** series on international investment law in Africa.

The workshops are targeted at government officials, academics, practitioners, research students, and professionals with an interest in international investment law and dispute resolution.

The second workshop will focus on Negotiating and drafting Bilateral Investment Treaties (BITs) by African States.

[Pour plus d'informations](#)

[For More Information](#)

[Registre](#)

[Register](#)